
1 
 

 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
KOMISE RHMP PRO ICT  

ZÁPIS 
z  jednání Komise RHMP pro ICT  
č.  17 ze dne 15.  12.  2020 

Účastníci: 

Přítomni Ondřej Kallasch (předseda), Jiří Károly, Jan Žáček, Milan Krch, Jan Ladin, Michal 
Šorel, Petr Říha, Markéta Horská (tajemnice) 

Omluveni Aneta Heidlová, Radomír Nepil 
Neomluveni 

 

Hosté Martin Petrskovský, Vendula Kožíšková, Erich Smetana, Renáta Fiřtová, Jan 
Lomecký, Michael Štěpař 

 
 

Program: 

1) Úvod O. Kallasch 
2) Pořízení mobilních zařízení pro potřebu strážníků Městské policie hl. m. Prahy J. Károly 
3) A) Softwarová podpora vybraných činností odborů dopravy, pozemních komunikací 

a drah, služeb, dopravně správních činností, daní, poplatků a cen, sociálních věcí 
Magistrátu hl. m. Prahy 
 
B) Uzavření objednávky na zpracování studie proveditelnosti IS pro řešení 
dopravních přestupků využívající Magistrát hl. m. Prahy 

M. Krch 

4) Uzavření objednávky na poskytování konzultačních služeb souvisejících s projektem 
„Centrální systém elektronického ověřování dokumentů dle nařízení eIDAS“ 
(dále„eIDAS“) 

J.Ladin 

5) Dohoda o narovnání (poskytnuté služby OICT vůči MHMP) J.Ladin 
6) Různé  

Projednáno:  

1) Úvod 

Jednání zahájil předseda komise O. Kallasch, hlasováním o úpravě programu jednání komise. A 
schválení hostů. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Program byl schválen. 

 
2) Pořízení mobilních zařízení pro potřebu strážníků Městské policie hl. m. Prahy 

 
V. Kožíšková uvedla projednávaný bod. Předmětem veřejné zakázky je pořízení 1300 ks odolných 
mobilních zařízení – osobních zařízení (PDA), včetně potřebného příslušenství (náhradní baterie, 
příslušenství pro nabíjení, pouzdra apod.), rozšířené záruky a úrovně servisních služeb pro provoz 24/7, 
jako součást Informačního systému Městské policie - podpora organizace výkonu služby (ISMP-POVS) 
modulu Mobilní sběr dat (MSD). Přizvání OICT k úpravě podkladů a vytvoření studie. Výstup přiložen 
k předloženým materiálům. 
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Diskuze: 
Kožíšková: Nemáme k tomu již co dodat a shodli jsme se. 
Kallasch: Děkuji za postup a chtěl bych se zeptat, jak budeme dále pokračovat? V analýze máme 
možnost jít s cenou dolů, jaký bude následující krok, zda záměr upravíme a schválíme per rollam? 
Károly: Souhlasím s Vámi pane předsedo, pokud může být částka nižší, tak upravit záměr a snížíme PH 
VZ. Rád bych znal názor Městské policie. 
Kožíšková: Jsme ochotni poskytnout při zjišťování ceny součinnost. Slevili jsme z nároků i s délkou doby 
záruky i oprav, což se na ceně projeví. Přepočítáme PH a záměr ve spolupráci s odborem INI. Navrhovali 
bychom vytvořit VZ jako Rámcovou smlouvou. 
Kallasch: Požádám tedy o přepracování materiálu. 
 
Usnesení: 
Komise RHMP pro  ICT: 

I. Bere na vědomí předloženou nezávislou analýzu Operátorem ICT 
II. Požaduje na základě nezávislé analýzy změnu záměru tak aby reflektoval výsledek nezávislé 

analýzy, a to primárně v předpokládané hodnotě 
III. Žádá o předložení upraveného záměru členům komise RHMP pro ICT  

 
Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Usnesení bylo přijato. 
 
 

3) Softwarová podpora vybraných činností odborů dopravy, pozemních 
komunikací a drah, služeb, dopravně správních činností, daní, poplatků a cen, 
sociálních věcí Magistrátu hl. m. Prahy 

 
M. Krch uvedl projednávaný bod. Předmětem této veřejné zakázky je poskytování služeb softwarové 
podpory vybraných činností odborů vybraných činností odborů dopravy, pozemních komunikací a drah, 
služeb, dopravně správních činností, daní, poplatků a cen, sociálních věcí Magistrátu hl. m. Prahy 
formou podpory a rozvoje stávajícího programového vybavení na dobu 48 měsíců na moduly DOP, 
ODP, PORTAL, VSP, DSA_IDV, DSA_OZK a SPECIAL. Předmětem plnění v rámci této veřejné zakázky 
bude poskytování paušálních služeb a služeb na objednávku. 
 
Diskuse:  
Horská: OICT byl požádán o zpracování oponentního posudku na ocenění zdrojových kódů. Posudek 
jsme obdrželi, respektive vyjádření, proč posudek nelze zpracovat. Všichni členové komise toto 
vyjádření obdrželi. Záměr jsme měli předložený na komisi 13.10.2020 a předkládáme opětovně, kdy 
vazba na OICT je ve zpracování případové studie v rámci jednotlivých modulů a první byl vybrán modul 
pro dopravní přestupky. Aktuálně probíhá komunikace s věcným garantem, což je pan ředitel Hubka a 
mělo by dojít k upřesnění předmětu zadání. Konzumentem konečného výstupu bude odbor dopravně 
správních činností. 
Kallasch: Dal bych slovo OICT. 
Fiřtová: Jedná se o zpracování studie proveditelnosti IS řešícího dopravní přestupky MHMP. Je to 
rozděleno do dvou etap. První etapou je zpracování hlavních motivátorů, systémů a hlavního 
architektonického konceptu. Důležité je provázání na ostatní IS MHMP. Prvním krokem je zpracování 
studie proveditelnosti a posouzení současného stavu a porovnání s možnostmi na trhu. Rozhodnout 
se, zda budeme pokračovat v současném systému s podporou stávajícího dodavatele nebo pokračovat 
v současném systému s podporou nového dodavatele, případně nahradit jiným informačním 
systémem. Posouzení by proběhlo z technického, finančního hlediska a odpovídalo by legislativním 
požadavkům. Předpoklad je realizace těchto dvou etap v rámci 5 měsíců, nicméně je potřeba počítat 
s časovou prodlevou v případě zainteresování dalších odborů. 
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Kallasch: Ideální by za mě bylo podpory řešit zvlášť, abychom je v průběhu čerpání mohli případně 
vypovídat. 
Horská: Řešila jsem toto s technickým garantem, panem Smetanou, a je možné stanovit v rámci 
zadávací dokumentace podmínku, abychom měli v rámci smluvního zajištění naceněné jednotlivé 
moduly a vyžadovat 3měsíční výpovědní lhůtu. 
Smetana: Ano, je možné stanovit výpovědní lhůtu a je možnost vypovědět z řádných důvodů podporu. 
Za každý modul bych navrhnul určit cenu pro přehlednost. 
 
Usnesení: 

I. Komise RHMP pro ICT požaduje vypsání podpory dle jednotlivých modulů, s možností 
ukončení podpory na konkrétní modul. 

II. Komise RHMP pro ICT souhlasí se zadáním vypracovat STUDII PROVEDITELNOSTI ŘEŠENÍ 
AGENDY DOPRAVNÍCH PŘESTUPKŮ V RÁMCI SOUČASNĚ UŽÍVANÉHO IS MHMP Operátorem 
ICT, a to ve spolupráci s věcným garantem IS, ze kterého vyplyne, jak dále postupovat se 
současným IS. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Usnesení bylo přijato. 

 

4) Uzavření objednávky na poskytování konzultačních služeb souvisejících s 
projektem „Centrální systém elektronického ověřování dokumentů dle 
nařízení eIDAS“ (dále„eIDAS“) 

 R. Fiřtová uvedla projednávaný bod. Předmětem konzultačních služeb je zejména:  
a) spolupráce a jednání s dodavateli spisových služeb GINIS a e-spis 
b) konzultační služby k veřejným zakázkám „Centrální systém pečetění elektronických dokumentů v 
souladu s nařízením eIDAS a jeho integrace do IS MHMP, MČ a městských organizací“ 
c) posouzení řešení zajištění požadavků eIDAS. V souladu s výše uvedenou koncepcí činností mezi OICT 
a MHMP, OICT vytvořil a předal MHMP návrh smlouvy o poskytování služeb souvisejících s 
elektronickým ověřováním dokumentů, včetně katalogových listů specifikujících tyto služby. 
Předmětem nabídky dalších konzultačních služeb je tedy je provedení změnových požadavků dle zadání 
MHMP k návrhu smlouvy o poskytování služeb souvisejících s elektronickým ověřováním dokumentů a 
katalogových listů a další konzultační služby v rámci projektu eIDAS dle požadavku MHMP. Podstatou 
předkládaného záměru je tak schválení smluvního vztahu, kterým by byly výše uvedené služby 
zajištěny.  
 
Diskuze: 
Kožíšková: Týká se to i Městské policie? 
Krch: Na tohle nemáme jasnou odpověď, ale souhlasím, že by se Vás to paní kolegyně mělo také týkat. 
Píšu si poznámku, abychom se k tomu vyjádřili. 
 
Usnesení: 

I. Komise RHMP pro ICT souhlasí s uzavřením objednávky na poskytování konzultačních služeb 
souvisejících s projektem „Centrální systém elektronického ověřování dokumentů dle 
nařízení eIDAS“ (dále „eIDAS“) se společností Operátor ICT. 
 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Usnesení bylo přijato. 
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5) Dohoda o narovnání (poskytnuté služby OICT vůči MHMP) 
 
J. Ladin uvedl projednávaný bod. Předmětem Dohody o narovnání jsou doplňkové tiskové služby 
související s efektivním provozem zahrnující: 

- instalace tiskáren u nového uživatele/na nové PC bez změny umístění tiskárny, 
- objednávky a doplňování papíru na pracovištích Magistrátu HMP, 
- a případně i další služby, a to dle požadavků v Service desku MHMP 

 
 
Diskuse: 
Ladin: Jedná se o služby, které OICT poskytoval od listopadu 2019 do konce února 2020, kdy OICT 
poskytoval služby bez řádně uzavřené objednávky. 
 
Usnesení: 
Komise RHMP pro ICT souhlasí s předloženým návrhem na vyrovnání, který je přílohou tohoto 
usnesení. 
 
Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Usnesení bylo přijato 
 
 

6) Různé 
 

I. Předklad veřejných zakázek na RHMP 
 
Krch: Rád bych do bodu různé zahrnul předkládání tisků na RHMP, které prezentujeme zde na Komisi 
RHMP pro ICT. Je to pro nás administrativní zátěž, kdy záměry předkládáme zde a musíme se vyjadřovat 
ke stejným dotazům radních. Chtěl bych poděkovat panu předsedovi za zřízení quality gate u pana 
primátora, ale bylo by potřeba něco obdobného zřídit i u radních. Radní se ptají na dotazy, které prošly 
komisí a na základě těchto dotazů nám stojí další postup. Chtěl bych všechny požádat o pomoc, zda 
byste se zamysleli nad zlepšením. 
Károly: Přesně tak, nechápu dotazy, které jsou opakovány. Mám z toho dojem, že nikdo nesleduje 
jednání komise. Zorganizoval bych schůzku s radními a vykomunikoval si s nimi principy postupu. Další 
dotaz bych měl na pana Ladina z OICT. Zaregistrovali jsme od OICT, že existuje možnost dodání NTB od 
nich. Do budoucna by to takto nemělo fungovat, že se o tom dozvíme takto pozdě. Máme počítat 
s takovouto cestou dál? 
Ladin: OICT dostal možnost stát se partnerem výrobců a využili jsme toho. Jedná se nám především o 
technické a provozní informace. Máme možnost i odběru produktů. Chtěli jsme sami vědět, zda jsme 
schopni nabídnout zprostředkování pořízení NTB, tak jsme to vyzkoušeli. Přes DNS, jak sdělil pan Károly, 
to možné aktuálně není. Díky partnerství má OICT možnost prověřit technické parametry 
v partnerských portálech, které jsou z hlediska odbornosti podrobnější než například portál Alzy apod. 
Došlo ke komunikační disharmonii, do budoucna chceme získané informace sdělit oběma ředitelům 
včas. Já v tom vidím jen další přínosy a možnosti. 
Károly: Nebráním se spolupráci, ale když si vezmete, co všechno veřejné zakázce předchází. To by mělo 
být řešeno před vytvořením zadávací dokumentace. Pokud by byla nabídka cenově zajímavější, tak 
můžeme zrušit zadávací řízení a jít cestou přes Vás. Ale při nepatrných cenových rozdílech to znamená 
ztrátu času při práci mnoha lidí, kteří se na tom podílí. 
Ladin: Do Rady byl předkládán záměr, bez technické specifikace. My jsme se o této možnosti dozvěděli 
náhodou, nechtěli jsme do toho vstoupit nevhodným způsobem. Nastala chyba v komunikaci. 
Károly: Připravujeme nákup uličky do DC, to je další oblast, kde bychom se měli domluvit na technické 
části. DC Chodovec je na HP technologii a měli bychom to prodiskutovat, abychom předešli těmto 
sporům. 
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Ladin: S tím souhlasím, máme dostatek zkušeností, aby vše fungovalo bez problémů. 
Kallasch: Já bych se rád vyjádřil k předkládaným materiálům do RHMP a panu primátorovi. Kdy je 
potřeba vše napravit, s tím souhlasím. Jsem rád za podnět, abychom napravili tuto skutečnost při 
předkládání záměrů. 
Krch: Vše se točí v TEDu, vše stojí a bylo by potřeba ten proces narovnat.  
Kallasch: Je potřeba zainteresovat zástupce klubů. 
Krch: Děláme zápisy, výstupy, bylo by potřeba aby si prošli předložené materiály. Stejné dotazy jsou 
v TEDu a neřeší se na základě postupu, kdy by mělo být vše realizované do 4 dnů. 
Kallasch: Požádám o informovanost, budu to řešit. 
Říha: Tuto záležitost jsem nepředpokládal, že by se mohla stát a vidím to jako problém. Je potřeba vše 
narovnat. 
Kallasch: Beru na vědomí, požádám o zaslání a začnu to řešit s předsedy klubu a panem primátorem. 
Ladin: Souhlasím s panem ředitelem Krchem a věřil jsem, že jakmile projdou záměry na Komisi, tak 
poté nebudou již žádné problémy. Tato informace je pro mě novinkou, souhlasím s narovnáním. 
Krch: Vše visí u radních a ani se nedostali projednávané záměry na RHMP. Vše, co jsme tady projednali 
a schválili, je to v zápisech, tak se nikam neposunulo. 
Říha: Rád bych připomenul, že se tento institut jmenuje Komise RHMP, a ta by se měla na výstup 
Komise spolehnout. 
Krch: V tomhle se na 100% shodujeme, prosím abyste se do toho všichni vložili a pomohli nám v tom. 
Kallasch: Jakmile dám dohromady usnesení, které by na základě tohoto tématu vzešlo, zašlu jej per 
rollam k odsouhlasení. 

Zasedání se uskutečnilo od 14:00 do 14:56 hod. 

 
Termín příštího řádného jednání byl stanoven na 19. 01. 2021 v 14 hodin.  
 

Ověření zápisu: 

 Jméno Datum Podpis 

Zapsala Markéta Horská 15.12.2020  

Schválil Ondřej Kallasch 22.12.2020  
 
 


